
Antwoorden op vragen D66 uit Forum Stad 23 mei 2023 m.b.t. Raadsvoorstel Beheerplan Oevers 

 

Bij de behandeling van het raadsvoorstel beheerplan oevers 2024 – 2028 in Forum Stad op 23 mei 
heeft wethouder Wit naar aanleiding van een vraag van D66 toegezegd om

 

Inzicht te geven in de huidige hoeveelheid natuurvriendelijke en natuurlijke oevers in Rijswijk. 

 

Een natuurlijke oever is een oever die op natuurlijke wijze is ontstaan. Daarvan hebben we er in 
Rijswijk niet veel.

 

In de rapportage bij het raadvoorstel hanteren we een andere definitie voor natuurlijke oever, 
namelijk oevers waar geen oeververdediging aanwezig is.  Een kant zonder beschoeiing, zonder extra 
aandacht voor planten. Deze natuurlijke oevers liggen met name in de parken, bossen en 
landgoederenzone. Verder voornamelijk langs de Prinses Beatrixlaan, Endehoekseweg, vd Kooijweg, 
Mr. Beerninkplatsoen en het Plutopad. 

 

Onder natuurvriendelijke oever verstaan we een bewust aangelegde oever voor natuur en 
landschap, met een geleidelijke overgang tussen nat en droog. Natuurvriendelijke oevers zijn 
groenstroken langs watergangen die gericht zijn op het versterken van de biodiversiteit van planten 
en dieren langs het water.

 

Volgens bovenstaande definitie hebben we in Rijswijk  72.936 m1 natuurlijke oever en 1.990 m1 
natuurvriendelijke oever. 

 


